
ZAPISNIK SA 10. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u, 
održane 29. 10. 2015. godine 
 
Prisutni: D. Smital; N.Vrgoč; N. Arnautović; N. Čordalija; Dž. Kahrica; T. Maličbegović; M. 
Grbo;  E. Čengić; G. Brkić;  A. Teskeredžić; N. Žuga;  N. Hodžić; M. Džihanić; S.Topalić;     
M. Baručija; 
 
Odsutni: B.Hamzagić; - neopravdano M. Tufo; A. Kolar; M.Muratović;  – opravdano 
Gosti: N. Šimić; Z. Vujmilović 
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 9. sjednice UO 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u (izvještaj rukovodstva sa sastanka sa gen. direk.) 
3. Unutrašnja pitanja SSR u BHRT-u (podružnica ITC-a, ugovori) 
4. Organizacija Skupštine 
5. Mjesečni izvještaj blagajnika 
6. Kvartalni izvještaj Grawe osiguranje 
7. Podjela pomoći 
8. Razno 
 
AD 1 Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen, prešlo se na analizu zapisnika 
sa 9. sjednice UO-a, koji je uz korekcije jednoglasno usvojen. 
 
AD 2 D. Smital; Dž. Kahrica; E. Čengić i S. Topalić su informisali prisutne o sastanku 
kod generalnog direktora, uz konstataciju da je sastanak protekao jako loše, te da  
predstavnici Sindikata nisu imali dovoljno argumenata. I ako su imali odluku o 
plaćanju prekovremenih sati za rad na SFF-u, koja je poništena jer nisu bili validni svi 
spiskovi koji su dostavljeni, a donesena je I druga odluka o preraspodjeli 
uposlenih.Svi uposleni koji su radili inventuru neče dobiti naknadu ta uradjeno jer se 
ista radial tokom radnog vremena 
Pitanje problema monitoring na RK nije rješeno zbog mogućnosti analognog signala.  
Pianje vozača, kojima je naređeno s odlukom rad na terenu da budu kablomani, ona 
ostaje na snazi, a za HTZ opremu je dogovoreno da predstavnici sindikata              
Dž. Kahrica I E. Čengić sa Dž. Jusufbegović pokušaju dogovoriti nabavku 
najneophodnije HTZ opreme.  
N. Čordalija je predložio da se uputi dopis referentu za zaštitu na radu, o potraživanju 
i nabavci HTZ opreme u zadnje dvije godine, i naglasio da je to jedino relevantno 
stanje, a ne da neko kaže da on nije uradio svoj posao.Prijedlog je usvojen. 
Nakon duge rasprave, dogovoreno je da se treba pregovarati, ali i da treba imati 
argumente koji će dokazivati da je sindikat u pravu što insistira za neke probleme sa 
kojima se susreću uposlenici. 
 
AD 3 D. Smital je izvjestio prisutne da je formirana podružnica ITC-a a povjerenik iste 
je A. Džidić.  
Z. Vujmilović je istakla primjedbu kolega, da se treba smanjiti broj članova UO-a a da 
broj članova iz ITC-a bude 2, jer sa većim brojem se samo raspline rad Sindikata. 
Naglasila je da postoje veliki problem u BL te da se vrši jedna vrsta mobinga na 
pojedine uposlenike. 



E. Čengić je upoznao prisutne da su potpisani ugovori sa Termalnom rivijerom i 
Poliklinikom Svjetlost, a da su u toku pregovori sa stomatološkom ordinacijom Pirović 
i Maja gume 
Za sve vrste ugovora, koji iziskuju finansijska sredstva treba sačekati sljedeću 
godinu, pa tek onda uzeti u razmatranje. 
 
AD 4 D. Smital je informisao članove o ostavci predsjednice Skupštine i uputama 
advokata o tom problemu. 
N. Šimić je obrazložila svoju ostavku iz Sindikata, i naglasila da je to bio principijelni 
razlog, jer sindikat treba da vodi računa samo o svojim članovima. Dalje je rekla da je 
uputila Ministarstvu dopis sa pitanjima o izmjeni Statuta i načinu izbora članova za 
UO i druga tijela u Sindikatu, te pročitala prijedlog odluke.  
E. Čengić je predložio zaključak, koji glasi, u skladu sa Statutom N. Šimić jedino 
može sazvati Skupštinu, te da se na ovoj sjednici poništava prijedlog o imenovanju 
Enesa Čengića i Izudina Salčinovića za predsjednika i podpredsjednika Skupštine. 
Zaključak je prihvaćen 
D. Smital je predložio da on napravi program rada UO Sindikata, E. Čengić izvještaj o 
dosadašnjem radu, a finansijski izvještaj će se dobiti od knjigovođe, što je 
prihvaćeno. Takođe je naglašeno da će ovo biti I redovna Skupština. 
D. Smital je predložio I dao na glasanje da ubuduće na sastanke organizacionog 
odbora bude prisutan i izvršni sekretar. 
 
AD 5 Mjesečni izvještaj blagajnika je primljen k znanju. 
 
AD 6 Tromjesečni izvještaj sa GRAWE osiguranjem je primljen k znanju. 
 
AD 7 Na ovoj sjednici je podijeljena pomoć za sljedeće članove: Kovačević Muharem    
II dio – 100;  Herceglija Avdo    II dio – 100; Balenović Adnan    II dio – 200; 
Jovanović Belma   (2x400 svaki mjesec)I dio  - 400; Hodžić Zijad (3x300 svaki II 
mjesec) – 300; Ibričević Adnan     I dio – 400;  Šehić Dženad – 100. 
 
AD 8 Uposlenici PEP-a su poslali dopis u kojem su tražili sredstva od firme za 
edukaciju u Cisco akademiji kako bi u cijelosti mogli obavljati poslove na novoj 
tehnologiji.UO je zadužio predstavnika PEP-a A.Teskeredžića i N.Žugu u vezi 
pomenutog dopisa 
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